
 

Styrelsemöte Saco-S SLU den 26 september 2023 

 

 
1. Formalia 

Mötets öppnade, val av justeringsperson, fastställande av dagordning, övriga frågor samt 
föregående protokoll. 

 
2. Rapporter 

- UN 6 sept  
Antalet studenter minskar mer för SLU än andra lärosäten. Stort problem, 
diskussion om varför intresset sviktar. Arbete påbörjat att ta fram en mer långsiktig 
modell för beslut om utbud och dimensionering av program m.m., positivt då 
långsiktighet är efterfrågat. VH:s programnämnd återkommer till UN med förslag om 
hur gå vidare med utredningen av Hippologprogrammet.  

- Fakultetsnämnder 
VH-fakultetens möte var i Umeå med besök på Röbäcksdalen. Information om 
fakultetens infrastruktur. Mycket anställningsärenden. 
NJ-fakulteten: Diskussion om vikande studentantal. Anställningsärenden. 

 
3. Pågående processer och förhandlingar samt nyheter 

Information om det pågående arbetet med utökningsprojektet på VH, integrations-
projektet UDS och VH samt diskussion om omorganisation av LTV. Arbetet med att 
förenkla och förtydliga lokala kollektivavtal fortsätter under hösten. Dags för 
omregistrering av de skyddsombud som haft sin post i tre år eller mer. Berörda 
skyddsombud kommer få ett informationsmail.  
 

4. Individärenden 
Informerades om pågående individärenden.  

5. RALS (Ramavtal om löner m.m. för arbetstagare inom det statliga avtalsområdet)  
Arbetet med RALS 2023 pågår enligt tidplan.  
 

6. Kommunikation 
Kommunikationsgruppen påbörjar planering av kommunikationsplan för 2024 inom 
kort. Kvarvarande webbinarier 2023: Pension 2023-11-06  
 

7. Övriga frågor och information 
Diskussion om styrelsens arbete under hösten.  
 

8. Punkter till ”To Do” list 
Diskussion om aktuella av punkter på ”to do listan”. 
 

9. Nästa styrelsemöte 
24 oktober 2023. 
 

10. Mötet avslutat 
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